
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE TORSDAG DEN 3. MARTS 2022 

H/F BRANDHØJ 

 

 

Deltagere: Tasha Hoppe, formand 

  Anna Bjarnarson, næstformand 

  Carsten Hansen, kasserer 

  Louise Bjarnarson 

  Allan Dahl 

  Sofia Fromberg 

  Villy Nielsen, suppleant 

  Sune Carlsen 

 

Afbud:  Lee Robinson, suppleant 

 

Dagsorden  

 

Punkt Detaljer 

Valg af ordstyrer og referent Anna ordstyrer, Sune referent. 
 

Godkendelse af referat Referat af bestyrelsesmøde den 8. februar 2022 godkendt. Sune 
lægger det på hjemmesiden. 
 

Godkendelse af dagsorden Dagsorden godkendt med tilføjelse af punkt om handicap-
parkering. 
 

Formanden: Sager til 
orientering 

Havekalenderen bliver muligvis ikke klar til sæsonstart. Kommunen 
har endnu ikke meldt datoer ud for afhentning affald.  
 

Kassereren: Sager til orientering Årsregnskabet er revideret af foreningens bilagskontrollanter. 
  

Nye affaldsgårde Høje Taastrup Kommune har tidligere sagt god for størrelsen på 
affaldsgårdene. Nu siger kommunen, at der kan blive behov for 
større affaldsgårde, fordi affaldet i fremtiden skal deles i flere 
fraktioner, og fordi foreningens affaldskapacitet i forvejen er lavt 
sat. Derfor har bestyrelsen indhentet tilbud på en udvidelse af alle 
affaldsgårde med et fag. Ekstraudgiften lyder på ca. 30.000 kroner. 
Bestyrelsen besluttede at sige ja til udvidelsen af affaldsgårdene 
for at fremtidssikre affaldsløsningen mest muligt. 
 
Kassereren vurderer, at der er økonomisk råderum til at sige ja til 
udvidelsen af affaldsgårdene inden for det budgetforslag uden 
forhøjelse af havelejen, som er sendt ud til haveforeningens 
medlemmer. 
 



Tømreren har tidligere vurderet, at tømmerdimensioner i 
bestyrelsens projekt er større end nødvendigt. Han mener, at det 
er tilstrækkeligt med 4*4-stolper i stedet for 5*5-stolper. Desuden 
kan dele af den stabiliserende konstruktion også udføres i mindre 
tømmerdimensioner efter tømrerens mening.  
 
Sættes tømmerkonstruktionerne ned, kan foreningen spare 
omkring 21.000 kroner. Et flertal i bestyrelsen besluttede at 
neddimensionere tømmerkonstruktioner, som foreslået af 
tømreren. Budgettet er i forvejen stramt, og affaldsgårdene kan 
kun realiseres ved også at bruge af foreningens opsparede midler.  
Carsten meddelte, at han ville trække sig fra bestyrelsen på 
generalforsamlingen som følge af denne beslutning. 
 
Bestyrelsen aftalte, at  
 

• Allan laver AB18-aftale, som kan indgås med tømreren.  

• Tasha, Carsten og/eller Allan indgår den endelige aftale 
med tømreren.  

 

Praktisk omkring 
generalforsamlingen den 20. 
marts. 

Bestyrelsen fordelte praktiske opgaver til generalforsamlingen. 

 


